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פרופ' זכי שלום: אנחנו לוחצים את חמאס, אבל לא מספיק כדי שייכנע. חמאס רוצה לשמר את

השליטה שלו ברצועה – זה סטטוס קוו שישראל לא יכולה להשלים איתו. הבעיה היא שבמבחן

התוצאה – למרות חיסול שדרת הפיקוד של חמאס, ההרס ברצועה והנעת האוכלוסייה – חמאס

עדיין לא מרים ידיים. הוא מתנהל כאילו הוא במצב שווה למדינת ישראל. וזה מצב בלתי תקין.

לשני מדינות  שתי  של  שהנוסחה  אמר  נתניהו  אפילו  האמריקאים.  עם  דעות  חילוקי  היום  אין 

לייצר מצליחים  לא  אנחנו  זאת,  עם  יחד  והסכימו.  שמעו  והאמריקאים  הרגל  את  פשטה  עמים 

שלנו. לתנאים  להסכים  חמאס  את  שיביאו  התנאים  את  הצבאי  במישור 

הראיון המלא התקיים בכאן רקע, בתאריך 08.07.2025.
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